
PROTOKÓŁ NR 8/11 
POSIEDZENIA KOMISJI STRATEGII ROZWOJU, PROMOCJI  
I WSPÓŁPRACY Z ZAGRANICĄ SEJMIKU WOJEWÓDZTWA 

ŚWIĘTOKRZYSKIEGO 
W DNIU 22 CZERWCA 2011 ROKU  

 
Obrady Komisji prowadził Tadeusz Kowalczyk – Przewodniczący Komisji Strategii 
Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą.  
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie  
z listami obecności (załącznik nr 1 i 2).  
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 10.30. 

Porządek posiedzenia: 
1. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Województwa Świętokrzyskiego za 
2010r. 

2. Informacja o realizacji działań prowadzonych przez Wojewódzki Urząd 
Pracy w Kielcach w Ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.  

3. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Priorytetów współpracy zagranicznej 
Województwa Świętokrzyskiego. 

4. Sprawy różne. 
 
Na początku posiedzenia Przewodniczący Komisji zaproponował wprowadzenie 
dodatkowego punktu 4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na nabycie przez Województwo Świętokrzyskie, w drodze darowizny, od Gminy 
Morawica nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Dębska Wola, gmina 
Morawica, z przeznaczeniem pod chodnik dla pieszych przy drodze wojewódzkiej  
nr 766. Oraz zapowiedział przyjęcie planu pracy na II półrocze 2011 roku  
w Sprawach różnych. 
 
Nowy porządek posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Województwa Świętokrzyskiego za 
2010r. 

2. Informacja o realizacji działań prowadzonych przez Wojewódzki Urząd 
Pracy w Kielcach w Ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.  

3. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Priorytetów współpracy zagranicznej 
Województwa Świętokrzyskiego. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
przez Województwo Świętokrzyskie, w drodze darowizny, od Gminy 
Morawica nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Dębska Wola, 
gmina Morawica, z przeznaczeniem pod chodnik dla pieszych przy drodze 
wojewódzkiej nr 766.  

5. Sprawy różne – przyjęcie planu pracy Komisji na II półrocze 2011 roku. 
 
(projekty uchwał stanowią załącznik do protokołu z IX sesji Sejmiku) 
 
 



Ad. 1. 
Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  
z wykonania budżetu Województwa Świętokrzyskiego za 2010r. 
 
Maria Fidzińska-Dziurzyńska – Skarbnik Województwa zreferowała temat zgodnie 
z przekazanym Radnym materiałem. 
 
Nie było uwag. 
 
Sprawozdania zostały zaopiniowane jednogłośnie pozytywnie (opinia stanowi zał. 5). 
 
Ad. 2. 
Informacja o realizacji działań prowadzonych przez Wojewódzki Urząd Pracy  
w Kielcach w Ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.  
 
Andrzej Lato – Dyrektor Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Kielcach przedstawił 
prezentację multimedialną zgodną z załączonym materiałem (zał. 7). 
Na pytanie Radnego Mieczysława Gębskiego o to, czy okrojone środki finansowe 
będą wystarczające, odpowiedział, że będzie to zależało od obszaru działania  
i powiatu. 
 
Informacja została przyjęta do akceptującej wiadomości. 
 
Ad. 3. 
Przyjęcie sprawozdania z realizacji Priorytetów współpracy zagranicznej 
Województwa Świętokrzyskiego (zał. 8). 
 
Ewa Kapel-Śniowska – Zastępca Dyrektora Departamentu Promocji, Edukacji, 
Kultury, Sportu i Turystyki zreferowała temat zgodnie z załączonym materiałem. 
 
W dyskusji uczestniczyli: Lech Janiszewski, Mieczysław Gębski, Tadeusz Kowalczyk, 
Ryszard Nosowicz. 
Radni dopytywali o interesujące ich szczegóły działalności. 
 
Sprawozdanie zostało przyjęte do akceptującej wiadomości. 
 
Ad.4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez 
Województwo Świętokrzyskie, w drodze darowizny, od Gminy Morawica 
nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Dębska Wola, gmina Morawica,  
z przeznaczeniem pod chodnik dla pieszych przy drodze wojewódzkiej nr 766. 
 
Roman Dziedzic – Dyrektor Departamentu Mienia, Geodezji, Kartografii  
i Planowania Przestrzennego zreferował temat zgodnie z uzasadnieniem 
dołączonym do projektu uchwały. 
 
Nie było głosów w dyskusji. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie (opinia stanowi zał. 6). 
 



Ad. 5. 
Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji zasygnalizował, że pojawiła się potrzeba zorganizowania 
posiedzenia Komisji w pierwszej połowie lipca. Dotyczyć ma informacji nt. Planu 
zagospodarowania przestrzennego województwa, którą chciałoby przedstawić 
Świętokrzyskie Biuro Rozwoju Regionalnego. 
 
Radni przyjęli tą potrzebę do wiadomości i wyrazili chęć uczestnictwa. 
 
Przewodniczący Komisji spytał, czy są zastrzeżenia do przedstawionego projektu 
planu pracy (zał. 9).  
Nie było uwag, plan pracy został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Komisji przedstawił Radnym pismo Świętokrzyskiego Zarządu 
Dróg do Instytutu Spraw Obywatelskich INSPRO w sprawie kampanii p.n. „Tiry na 
tory” (zał. 10). Powiedział, że chciałby poznać zdanie innych na ten temat.  
 
Radni opowiedzieli się za pomysłem przeniesienia tirów na tory. Uważają, że to 
dobry pomysł, działanie sprzyjające bezpieczeństwu i ekologii. 
 
Lech Janiszewski – Członek Komisji poinformował, że w Ostrowcu Świętokrzyskim 
pojawiła się koncepcja budowy biogazowni. Jednak ludzie oprotestowują ten pomysł. 
Jest zdania, że powoduje to niska świadomość społeczna. Ludzie nie uwzględniają, 
że pojawią się dla nich nowe miejsca pracy. A przecież można dobrać jakąś 
optymalną lokalizację dla tej inwestycji. 
Powinno się budować świadomość społeczną. 
 
Ryszard Nosowicz – Członek Komisji jest reprezentantem Agencji Rozwoju 
Regionalnego, która tworzy obecnie platformę internetową mającą pomagać gminom 
w tworzeniu planów zagospodarowania przestrzennego i strategii małych gmin. 
Chciałby przedstawić tą platformę, najlepiej przy okazji najbliższego posiedzenia. 
 
Radni zgodzili się na tą propozycję. 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godzi. 12.50. 
 
 
Protokół sporządziła 
Daria Biskup-Kozik 
 

Przewodniczący Komisji  
 
 
   Tadeusz Kowalczyk  

 
 
  


